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CONCEPTBESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de Gemeenteraad van 
de gemeente Heiloo op maandag 18 maart 2024 
Voorzitter (vz)             :          M. ten Bruggencate  
Griffie                          :          G.A. Beeksma 
Raadsleden                :  M.P.C. Beemsterboer (Heiloo Lokaal), S.A.M. van Beusekom 

(GBH), M.T. Brouwer de Koning (CDA), B.M. Bruin (VVD), M.C. 
Burkels (PvdA), P. Croux (PvdA), M.L. Engelsman (Heiloo-
2000), M.L. van Heusden (Heiloo-2000), H. Hiemstra (CDA), 
A.M. Hopman (D66), E.W. de Jong (GBH), M.C.B.M. Klamer 
(Heiloo-2000), E.J. van Nass (Heiloo-2000), A. Nierop (PvdA), 
P.J.C. Soonius (D66), L.D. Veerbeek (Heiloo-2000), A.M. 
Vroegop (VVD) 

Afwezig MKG             : R.P. van Splunteren (VVD), S.C. van Dokkum (D66). 
 

 
 

1. Opening en mededelingen 
- Welkom en opening extra ingelaste raadsvergadering 18 maart 2024 door de voorzitter 

van de gemeenteraad. 
- Op 14 maart is oud-raadslid Cor de Boer overleden. Hij was raadslid in de periode 2014-

2018. De vz memoreert de heer Cor de Boer. De aanwezigen in de raadzaal houden 
daarna een minuut stilte. 

- Er is een afmelding van de heren R.P. van Splunteren (VVD) en S. van Dokkum (D66). 
- Verder geen mededelingen. 
 
2. Agendavaststelling  
- GBH heeft een amendement ingediend bij het onderwerp kosten- en batenanalyse 

exploitaties Het Baafje en De Beun. Bij dit punt is ook een extra besluitpunt toegevoegd 
(punt 3). De raad is hierover geïnformeerd en het aangepaste voorstel en besluit staan 
op IBabs.  

- Vanwege de grote belangstelling voor het enige agendapunt, kosten- en batenanalyse 
exploitaties Het Baafje en De Beun, is dit onderwerp naar voren gehaald.  

- De raadsvergadering op 25 maart gaat niet door.  
 
Hiermee is de agenda is vastgesteld.  
 
3. Kosten- en batenanalyse exploitaties Het Baafje en De Beun  
 
AMENDEMENT GBH                   VERWORPEN 
Onderwerp Kosten- en batenanalyse exploitaties Het Baafje en De Beun 

 
Inhoud Ondergetekende stelt het volgende amendement voor: 

De punten 3 tot en met 5 uit het raadsvoorstel:  
3. Het college de opdracht te geven om een verkenning uit te voeren voor de 
mogelijkheden van een duurzame invulling van de lange termijn exploitatie van 
Het Baafje; 
4. Een begrotingswijziging van 190.000,- euro incidenteel voor 2024 voor het 
Baafje vast te stellen ten laste van het begrotingsresultaat en daarmee ten laste 
van de algemene middelen; 
5. Het college de opdracht te geven om voor De Beun een aantal 
toekomstscenario’s uit te werken en zo spoedig mogelijk in gesprek te gaan met 
potentiële gegadigden voor de exploitatie van De Beun uitgaande van een 
kostprijsdekkende huur. 
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Te vervangen door:  
3.  De portefeuillehouder ‘Cultuur’ te mandateren om een huur- en 
exploitatieovereenkomst voor het theaterseizoen 2024 te sluiten en hiervoor zo 
spoedig mogelijk in gesprek te gaan met potentiële gegadigden voor de 
exploitatie van De Beun.   
4. Het college de opdracht te geven om een verkenning uit te voeren voor de 
mogelijkheden van een duurzame invulling van de lange termijn exploitatie van 
sport en cultuur;  inclusief Het Baafje en de Beun. 
5. Een begrotingswijziging van 190.000,- euro incidenteel voor 2024 voor het 
Baafje vast te stellen ten laste van het begrotingsresultaat en daarmee ten laste 
van de algemene middelen; 
 

Toelichting Overwegende dat: 
• Een spoedige hervatting van de activiteiten van de Beun van groot belang 

voor een kostendekkende exploitatie;   
• Onderzoek uit Dijk en Waard aantoont dat betrokken partijen uit sport en 

cultuur vrijwel allemaal de voorkeur geven aan 1 beheersorganisatie 
• De gemeente 1 organisatie beter, efficiënter en directer kan aansturen dan 

meerdere verschillende organisaties; 
• De gemeente meer zicht en invloed heeft op het functioneren van de 

directie; 
• Meer transparantie van financiële stromen en dus betere financiële controle;   
• Eén nieuwe entiteit een eigen identiteit van sport en cultuur mogelijk maakt; 
• Kostenbesparingen mogelijk zijn in overleg, ondersteuning en aansturing; 
• Deze vrijgekomen gelden ten gunste van de uit te voeren maatschappelijke 

sport- en cultuuractiviteiten kunnen komen; 
 

Stemming:  
Voor: De raadsleden van de fracties van GBH (2) 
Tegen: De raadsleden van de fracties van H2000, PvdA, VVD, D66, CDA, Heiloo Lokaal 
(15) 
Amendement is verworpen 
Stemverklaring1 van raadslid De Jong. 
 
De raad besluit: 

1. Kennis te nemen van de kosten- en batenanalyse van de exploitaties van Het Baafje 
en De Beun; 

2. De portefeuillehouder ‘Sport en bewegen’ te mandateren om een huur- en 
exploitatieovereenkomst voor het zwemseizoen 2024 te sluiten met Holland Sport in 
overeenstemming met de voorwaarden zoals geformuleerd in onderhavig advies; 

3. De portefeuillehouder ‘Sport en bewegen’ te mandateren om een overeenkomst te 
sluiten met de curator van het faillissement van Heiloo Actief ter zake de overname 
van het huurdersbelang;  

4. Het college de opdracht te geven om een verkenning uit te voeren voor de 
mogelijkheden van een duurzame invulling van de lange termijn exploitatie van Het 
Baafje; 

5. Een begrotingswijziging van 190.000,- euro incidenteel voor 2024 voor het Baafje 
vast te stellen ten laste van het begrotingsresultaat en daarmee ten laste van de 
algemene middelen; 

 
1 Stemverklaringen zijn via het agendapunt per persoon terug te zien via Raadsvergadering 
(royalcast.com) 

https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20230220_1
https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20230220_1
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6. Het college de opdracht te geven om voor De Beun een aantal toekomstscenario’s 
uit te werken en zo spoedig mogelijk in gesprek te gaan met potentiële gegadigden 
voor de exploitatie van De Beun uitgaande van een kostprijsdekkende huur.  

Voorstel is unaniem aangenomen. 
Stemverklaring2 van raadslid Hiemstra. 
 
4. Vaststellen besluitenlijst raadsvergadering 26 februari 2024 
De besluitenlijst wordt vastgesteld, met inachtneming van de aanpassing die is doorgevoerd 
op verzoek van dhr. Van Splunteren (de aanpassing is gemarkeerd in de voorliggende 
besluitenlijst). 
 
5. Overzicht aangenomen moties 18 maart 2024 
Motie 2024-04 Nachttrein: Raadslid Nierop roept de ph op om voor 1 april met Alkmaar te 
gaan praten omdat Alkmaar voor 1 april a.s. afspraken moet maken met de NS.  
Overzicht moties wordt vastgesteld. 
 
6. Vaststellen toezeggingenlijst d.d. 18 maart 2024 
• Toezegging 2023-63 Openstelling Middenweg: Raadslid Soonius vraagt naar de borden 

die zijn geplaatst bij de Middenweg, betekent dit dat de verkeerssituatie gedoogd wordt?  
Ph Opdam zegt dat er geen sprake is van een gedoogsituatie. De borden zijn geplaatst 
ter verduidelijking om verkeersongevallen te voorkomen.  

• Toezegging 2024-08 Zuiderloo: Raadslid De Jong vraagt waarom er zoveel 
wateroverlast is in Zuiderloo? GBH heeft begrepen dat er plastic folie onder Zuiderloo is 
gelegd en vraagt of de afwatering daarom zo slecht is?  
Toezegging: er komt een schriftelijke reactie van ph Vennik.  

• Toezegging 2024-86 Legesverordening: Raadslid De jong zegt dat GBH met vragen 
komt over de inning van de leges 2024.  

• Toezegging 2023-85 Tweede Finrap (nieuwe bomen na storm Poly): Raadslid De Jong 
wil deze toezegging toch op de lijst laten staan. Ph Tromp zegt dat, wat het college 
betreft, de toezegging 2023-85 over Storm Poly is afgehandeld. De ph vraagt welke 
informatie GBH nog wenst. Raadslid De Jong zegt dat GBH met schriftelijke vragen 
komt.  

• Toezegging 2022-16 Nav de ingekomen stukken lijst: Raadslid De Jong is teleurgesteld 
dat het wagenpark niet is verduurzaamd (nav RIB).  

• Toezegging 2024-09 Subsidiebeleid: Raadslid Bruin zegt dat voor de accommodatie de 
Beun een hele lage maatschappelijke huurprijs wordt gerekend en vraagt of de huurprijs 
van De Beun in het subsidiebeleid kan worden meegenomen? 
Ph Tromp zegt dat de berekening van de huurprijs van de accommodatie van De Beun 
meer past in de maatschappelijke vastgoedscan die op dit moment gemaakt wordt. 
Afhankelijk van wat er gaat gebeuren met de exploitatie van De Beun komt de ph voor 
de subsidie voor de exploitatie van De Beun bij de raad terug.  

De toezeggingenlijst wordt na beantwoording van de vragen gewijzigd vastgesteld. 
 
7. Vaststellen Lange Termijn Agenda d.d. 18 maart 2024 
De LTA wordt vastgesteld. 
 
8. Vaststellen lijst ingekomen stukken van 15 februari 2024 t/m 12 maart 2024 
Raadslid De Jong vraagt aandacht voor de ledenbrief van de VNG, nummer D05 
(Begrotingsadvies VNG). Zij zou graag de genoemde vijf significante ombuigingen 
uitgewerkt zien door het college.  

 
2 Stemverklaringen zijn via het agendapunt per persoon terug te zien via Raadsvergadering 
(royalcast.com) 

https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20230220_1
https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20230220_1
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De vz dankt raadslid De Jong voor de tip en zegt dat de lijst ingekomen stukken over de 
afhandeling van stukken gaat.  
De lijst ingekomen stukken met de behandelvoorstellen van de griffie wordt vastgesteld. 
 
9. Terugkoppeling raadswerkgroep regio Alkmaar 
Raadslid Klamer meldt dat er deze keer geen nieuws is vanuit regionale raadswerkgroep 
regio Alkmaar. Op 20 maart komt de werkgroep weer bij elkaar. 
 
10. Moties vreemd aan de agenda  
Geen moties ingediend 
 
11. Vragen vanuit de raad en mededelingen 
• Raadslid Vroegop meldt dat afgelopen nacht een auto in de telefoonzaak in 

winkelcentrum ‘t Loo is gereden en vraagt of er met spoed meer paaltjes of rotsblokken 
kunnen worden geplaatst. De VVD wil niet wachten tot het gebied Looplein onder 
handen genomen wordt.  
Toezegging ph Tromp: het college bespreekt dit morgen in de B&W vergadering. De ph 
zal de raad een terugkoppeling geven.  
De vz meldt dat zij, samen met ph Opdam, vanmorgen bij de zaak in ’t Loo is langs 
geweest en contact heeft gehad met de politie. De vz wacht het onderzoek van de politie 
af. 

• Raadslid Nierop zegt dat bij Ypehove woningen leeg staan en vraagt of hier iets mee 
gaat gebeuren? In deze tijden van woningtekort is het ongewenst dat er leegstand is.  
Ph Vennik heeft geprobeerd contact te leggen met woningverhuurder Heimstaden en 
onderschrijft dat leegstand onwenselijk is. Tijdelijke huur kan tot 1 juli a.s. want daarna 
treedt de nieuwe wet in werking en worden er alleen nog maar langdurige contracten 
afgesloten. De ph heeft nu geen beeld wat de strategie van Heimstaden is.  

 
 
12. Sluiting  
De voorzitter sluit de raadsvergadering om 21:40 uur.  
 
 
Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van maandag 22 april 2024. 
 
 
Deze vergadering is terug te kijken via de website van de gemeente 
(https://www.heiloo.nl/raad-en-college, tegel Vergadering (terug)kijken. 
Voor meer informatie over de besluitenlijst kunt u terecht bij de griffie van de raad van de 
gemeente Heiloo: telefoonnummer 088-9097016 of griffie@heiloo.nl. 

https://www.heiloo.nl/raad-en-college
mailto:griffie@heiloo.nl

